
uitvoeren. Dit betekent dat ik op
individuele basis ga bepalen of
vrouwen wel of niet in aanmerking
komen voor een snellere reis naar
Nederland. Ook ga ik individueel
beoordelen of zij in aanmerking
komen voor een zelfstandige
verblijfsvergunning. In deze motie
wordt de regering verzocht, alsnog
de motie-Hirsi Ali c.s. uit te voeren
en zorg te dragen voor steun en hulp
aan vrouwen met kinderen met de
Nederlandse nationaliteit om naar
Nederland terug te keren. Ik zie in
deze motie geen enkele toegevoegde
waarde en ik ontraad de aanneming
ervan.

De beraadslaging wordt gesloten.

De voorzitter: Ik stel voor, over de
ingediende motie aan het einde van
de vergadering te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 30 juni 2005 over het versnellen
project Terugkeer.

©

De heer Dittrich (D66): Voorzitter.
Het terugkeerproject heeft betrekking
op de beruchte 26.000 asielzoekers
die onder de oude Vreemdelingen-
wet naar Nederland zijn gekomen en
die zullen moeten terugkeren naar
hun land, maar nu toch weer in de
procedure zitten. Wij hebben
daarover gisteren overleg gevoerd,
en het was de wens van de Kamer
dat de zaken die nog open staan,
sneller afgerond zouden worden. De
minister had ons een brief gestuurd
waarin stond dat uiteindelijk eind
2006 alle zaken ook door de rechter
zouden zijn beoordeeld, en de Kamer
wilde daar meer vaart achter zetten,
uiteraard met behoud van zorgvul-
digheid. Daarom dien ik de volgende
motie in.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat van het project
Terugkeer met oorspronkelijk 26.000
asielzoekers ongeveer 10.000
dossiers zijn afgehandeld;

overwegende dat elke dag wachten
op een finale beslissing voor
asielzoekers onzekerheid over de
eigen toekomst met zich meebrengt;

overwegende dat een snelle en
zorgvuldige afhandeling van de
resterende dossiers geboden is;

overwegende dat het tijdelijk
aantrekken van extra personeel ter
ondersteuning van de IND de
zorgvuldige afhandeling van zaken
nog meer kan versnellen;

verzoekt de regering, te onderzoeken
of de beoordeling van de asiel-
aanvragen uit het project Terugkeer
zodanig georganiseerd kan worden
dat medio 2006 alle zaken zijn
afgehandeld door de IND en de
rechter;

verzoekt de regering, de Kamer
hierover binnen twee weken te
rapporteren,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door de leden Dittrich,
Van Fessem en Visser. Naar mij blijkt,
wordt zij voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 955 (19637).

©

Minister Verdonk: Voorzitter. Deze
motie geeft aan dat wij van de
26.000 mensen die binnengekomen
zijn onder de oude Vreemdelingen-
wet ruim 10.000 dossiers hebben
afgehandeld. Natuurlijk ben ik het
met de heer Dittrich en de andere
indieners van deze motie eens dat
het van belang is dat mensen zo snel
mogelijk zekerheid krijgen. Ik ben het
er ook mee eens dat er snelle en
zorgvuldige afhandeling van de
resterende dossiers geboden is. Het
moet snel gaan, maar het moet ook
heel zorgvuldig gebeuren.

In deze motie staat naar mijn
mening één mogelijkheid om die
versnelling teweeg te brengen,
namelijk door het tijdelijk aantrekken
van personeel. Ik kan mij voorstellen
dat het in de motie gevraagde
onderzoek zou kunnen leiden tot
andere maatregelen die je zou
kunnen nemen om de gewenste
versnelling te realiseren. In het
dictum wordt de regering verzocht,
te onderzoeken of de beoordeling
van de asielaanvragen uit het project
Terugkeer zodanig georganiseerd kan

worden dat medio 2006 alle zaken
zijn afgehandeld door de IND en de
rechter. Ik wil daar graag de
opmerking bij maken dat ik natuurlijk
te maken heb met een onafhankelijke
rechter. Voor de IND kan ik allerlei
dingen organiseren, allerlei zaken
laten uitzoeken om te kijken of wij
kunnen versnellen, maar de positie
van de rechter blijft onafhankelijk.

Ik wil de Kamer wel toezeggen dat
ik er alles aan wil doen om de Kamer
binnen twee weken te rapporteren
over het onderzoek, met inderdaad
als uitgangspunt dat wij overgaan tot
een versnelling. Ik neem deze motie
dan ook over.

Voorzitter. Nu wij toch praten over
versnelling, heb ik er volgens mij toe
bijgedragen dat ook het tempo van
de vergadering er weer in zit.

De voorzitter: Dat is absoluut waar,
waarvoor mijn dank.

De beraadslaging wordt gesloten.

De voorzitter: Ik stel voor, over de
ingediende motie aan het eind van
de vergadering te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 21 juni 2005 over werknemers-
verkeer met de nieuwe
EU-landen uit Midden- en
Oost-Europa.

©

De heer Bruls (CDA): Voorzitter.
Onder het motto: laat de Neder-
landse chauffeurs rijden, wil ik de
volgende motie indienen.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat de laag- en
ongeschoolde werkgelegenheid
onder druk staat in diverse sectoren
inclusief de transportsector;

overwegende dat de invloed van
arbeidsmigratie op met name het
aanbod van laag- en ongeschoold
werk aanzienlijk is;

constaterende dat het beleid inzake

Verdonk
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de vrijstelling van sectoren en
beroepen van de arbeidsmarkttoets
in de tewerkstellingsvergunnings-
procedure steeds beperkter wordt
ingevuld;

verzoekt de regering om in overleg
te treden met het CWI teneinde de
vrijstelling van de individuele
arbeidsmarkttoets voor internationale
chauffeurs in het beroepsgoederen-
vervoer zo spoedig mogelijk op te
heffen,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door de leden Bruls en
Weekers. Naar mij blijkt, wordt zij
voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 22 (29407).
Ik zie dat de staatssecretaris van

SZW meteen wil antwoorden. Dat is
nóg sneller dan de bewindspersoon
uit het vorige overleg.

©

Staatssecretaris Van Hoof:
Voorzitter. Ik stel vast dat de heer
Bruls zich met mij bewust is van het
feit dat tewerkstellingsvergunningen
en de vrijstelling daarvan een
bevoegdheid zijn van het CWI. Ik stel
ook vast dat er op dit moment een
vrijstelling geldt van vacature-
melding en individuele arbeidsmarkt-
toets tot 31 juli, binnenkort dus.
Tegelijkertijd acht ik het interessant
om vast te stellen dat het aantal
tewerkstellingsvergunningen ten
opzichte van vorig jaar nog niet echt
gestegen is. Dat is een gegeven dat
ogenschijnlijk in strijd is met de
ontwikkeling waar de heer Bruls aan
refereert. Het neemt allemaal niet
weg dat ook ik mij afvraag wat de
gang van zaken in de sector precies
is en wat de consequenties zouden
kunnen zijn voor het personeel dat in
Nederland beschikbaar is voor deze
sector. Het is in dat verband goed
om te weten dat op 8 juli a.s. het
CWI overleg zal plegen met de
sector. Daarbij zal in ieder geval
worden gesproken over de vraag wat
te doen na het aflopen van de
huidige periode, die tot 31 juli geldt.
Ik zeg daar overigens bij dat de heer
Bruls waarschijnlijk ook weet dat er
bij intrekking van de vrijstelling een
overgangstermijn is van twee weken.
Wij moeten dus niet uitsluiten dat
deze discussie mogelijk een impuls
zal zijn om meer tewerkstellings-
vergunningen te vragen dan

noodzakelijk en dan ons waarschijn-
lijk lief is.

Dat neemt niet weg dat ik ook vind
dat in dat overleg met het CWI zal
moeten worden bekeken hoe vanuit
de Nederlandse arbeidsmarkt zo veel
mogelijk mensen uit eigen land aan
de slag kunnen komen. In lijn met
datgene wat de heer Bruls vraagt, zal
ik daarover de komende dagen ook
in contact treden met het CWI. De
aandacht die de voorzitter daarbij
heeft gevraagd, zal ik ook overbren-
gen.

De beraadslaging wordt gesloten.

De voorzitter: Ik stel voor om over
de ingediende motie aan het einde
van de vergadering te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 29 juni 2005 over de markt voor
persoonlijke dienstverlening.

©

De heer Weekers (VVD): Voorzitter.
Als het gaat om de ontwikkeling van
een markt voor persoonlijke
dienstverlening en de mogelijkheden
voor een witte werkster, moeten wij
helaas constateren dat de regering
weinig haast maakt met de ontwikke-
ling met alternatieven. Om die reden
hebben wij een motie in petto, die ik
hierbij indien.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat de markt voor
persoonlijke dienstverlening en het
’’witten van zwart werk’’ wordt
belemmerd door fiscale en sociale
(zekerheids)wetgeving;

overwegende dat het gezien de
arbeidsmarktsituatie aan de
onderkant van belang is dat die
belemmeringen worden weggeno-
men;

overwegende dat er goede redenen
zijn om dienstverlening lager te
belasten als deze betrekking heeft op
’’activiteiten die huishoudens ook zelf

kunnen uitvoeren in of om de
woning’’;

verzoekt de regering, daartoe
voorstellen te inventariseren en
alternatieven uit te werken op de
volgende terreinen:
1. uitbreiding van de ’’huishoudhulp-
constructie’’;
2. defiscalisering en premievrij-
stelling van persoonlijke dienstverle-
ning van beperkte omvang;
3. fiscale aftrek van kosten voor
’’witte’’ persoonlijke diensten;

verzoekt de regering voorts, te
onderzoeken of vormen van
persoonlijke dienstverlening onder
de btw-vrijstelling gebracht kunnen
worden, en voorzover zulks niet
mogelijk blijkt te zijn bij de onder-
handelingen in Brussel over een
verlaagd btw-tarief op arbeidsinten-
sieve diensten ook in te zetten op
persoonlijke dienstverlening die
huishoudens ook zelf kunnen
uitvoeren in of om de woning;

en de Kamer bij voorkeur voor eind
september te berichten over de
uitkomsten hiervan,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door de leden Weekers,
Bruls, Koşer Kaya en Bussemaker.
Naar mij blijkt, wordt zij voldoende
ondersteund.

Zij krijgt nr. 27 (29544).

©

Mevrouw Bussemaker (PvdA):
Voorzitter. In aanvulling op de motie
van de heer Weekers dien ik ook een
motie in, omdat wij van mening zijn
dat de wittewerksterregeling niet
moet worden opgeheven maar
verruimd en onderdeel moet gaan
uitmaken van een markt voor
persoonlijke dienstverlening. Met het
oog daarop dien ik de volgende
motie in.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat extra stimulansen
voor het creëren van werkgelegen-
heid aan de onderkant van de
arbeidsmarkt nodig zijn;

Bruls
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